
 

 

 

  

 

 

 

Skrivelse till Region Kronobergs organisationsutskott 

Det måste bli möjligt att lämna in digitala 

resekvitton digitalt 

Idag måste de resekvitton som förtroendevalda i Region Kronobergs nämnder 

och styrelser lämnar in för resa från hemmet till sammanträdet lämnas in i 

pappersform. Det gäller även digitala resekvitton, som alltså måste skrivas ut 

på papper och sedan skickas in. Det saknas helt enkelt möjlighet att lägga upp 

digitala kvitton direkt i PA-portalen.  

 

Det är inte miljömässigt försvarbart att digitala biljetter ska skrivas ut. Det 

leder också till onödig administration för såväl medarbetare som 

förtroendevalda.  

 

Under 2020 ska Länstrafikens nya resesystem implementeras. Ett av målen är 

att fler resenärer ska övergå till att köpa biljetter i den digitala app:en. Målet 

gäller såklart även förtroendevalda.  

 

Med anledning av ovanstående är det angeläget se över den rutin som finns för 

hantering av kvitton i Region Kronoberg. Allt fler kvitton blir digitala – Region 

Kronoberg måste hänga med i utvecklingen.  

 

Jag föreslår att organisationsutskottet ger för rutinen ansvarig avdelning i 

uppdrag att se över hur det kan bli möjligt att lämna in digitala kvitton just 

digitalt.   
 

Robert Olesen (S) 

gruppledare för Socialdemokraterna 
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